
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Ministeren bedes redegøre for de norske erfaringer med sanering af stalde
med MRSA-smittede svin samt for baggrunden for at ministeren i forbindelse
med besvarelsen af MOF alm. del - samrådsspørgsmål Y tilkendegav, at me-
toden med sanering af svinestalde i Norge "ikke havde Hjulpet" uagtet at 90
pct. af saneringerne i Norge har været vellykket, jf. http://www.dr.dk/nyheder/
indland/politiker-eva-kjer-vildledte-folketinget-om-mrsa .

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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